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Aan het college van burgemeester en wethouders  
Postbus 1992  
6201 BZ Maastricht 
 

 
Maastricht, 6 februari 2017 
 

 
Betreft: art. 48 vragen Harmonisatie Peuterspeelzaalwerk - Kinderopvang  
 

 
Geachte wethouder Damsma, 
 
Eind 2015 en begin 2016 is er veel te doen geweest over het raadsvoorstel ‘Harmonisatie van 
Peuterspeelzaalwerk en Kinderopvang. Maastricht op weg naar Kindcentra’. Bij de behandeling van 
voornoemd raadstuk is de gemeenteraad meermaals toegezegd dat het harmonisatieproces in 
oktober 2016 na een goede monitoring zou worden geëvalueerd. Het betreffende raadstuk is 
uiteindelijk op 2 februari 2016 aangenomen door een meerderheid in de Maastrichtse 
gemeenteraad.  
 
Recent is de gemeenteraad, middels een raadsinformatiebrief (hierna: RIB), op 10 januari 2017 
geïnformeerd over de voortgang van het harmonisatieproces. Hierover leggen wij de volgende 
vragen aan u voor: 
 

1. Wat is de reden(en) dat de gemeenteraad in oktober 2016 niet is geïnformeerd over het 
harmonisatieproces zoals dat door de wethouder wel was toegezegd? 

 
Op bladzijde 3 van de RIB van 10 januari 2017 wordt aangegeven dat in 2017 extra aandacht uitgaat 
naar en financiële middelen ter beschikking worden gesteld voor de locaties die in de overgang zitten 
van niet-VVE locatie naar VVE locatie.  
 

2. Voor ons is het van belang dat de gemeenteraad weet wat onder deze extra aandacht en 
financiële middelen wordt verstaan. Graag ontvangen wij dan ook van u de reeds door u 
goedgekeurde implementatieagenda, inclusief een nadere uitleg over de gehanteerde 
criteria.  

3. Komen de financiële middelen uit de beschikbare VVE-middelen? En hoe hoog is het totale 
VVE-budget? 

 
U heeft tijdens de gemeenteraadsvergadering van 2 februari 2016 uitgesproken dat de vrijwilligers 
van STEPS goed terecht dienen te komen. In de RIB wordt hier echter globaal op ingegaan. U geeft 
wel aan dat, ten behoeve van de inzet van de vrijwilligers van STEPS, extra middelen zijn vrijgemaakt 
voor de schoolbesturen die van deze vrijwilligers gebruik willen maken.  
 

4. Ons is echter niet bekend welk bedrag hiervoor is uitgetrokken?  
Of hier gebruik van is gemaakt?  
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En of deze extra middelen de gewenste uitwerking hebben gehad? 
Graag vernemen wij dan ook een beantwoording van de drie bovenstaande vragen. 

 
Tijdens de gemeenteraadsvergadering van 2 februari 2016 heeft u aan de gemeenteraad toegezegd 
de periodieke monitoring uit te breiden met een peiling onder ouders en wel vanaf een halfjaar na de 
officiële overname. Deze peiling is belangrijk met betrekking tot de waarborging van de kwaliteit van 
de aangeboden Voor- en Vroegschoolse Educatie. 
 

5. Vindt deze monitoring onder ouders reeds plaats?  
En op welke wijze is deze peiling onder ouders vormgegeven?  

 
Bij voorbaat dank, 
 
Nol Beckers, burgerraadslid 
Niels Peeters, raadslid 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 
 


